
 

Schriftelijke vragen         

 

Onderwerp : Vragen voortgang verkeersveiligheid Oostwal Warmenhuizen 

Aan  : het college/ portefeuillehouder 

Datum  : 27 maart 2020 

 
Geacht(e) college, portefeuillehouder, 
 
In het coalitieakkoord staat opgenomen dat het college aandacht heeft voor de verkeersveiligheid 
van de Oostwal in Warmenhuizen. Wij weten dat inmiddels de bus-route is omgelegd en daar zijn wij 
erg blij mee.  
 
Fietsstraat 
De CDA-fractie zou, als onderdeel van het verbeteren van de verkeersveiligheid, graag zien dat de 
Oostwal ingericht wordt als fietsstraat. Het gaat dan om het stuk vanaf de kruising met de 
Dergmeerweg (bij Garage Schipper) tot de rotonde van de Harenkarspelweg. Fietsers zijn nu vaak 
genoodzaakt om uit te wijken naar de stoep als er een tegenligger aan komt rijden, met 
halsbrekende toeren als gevolg. Als de weg een fietsstraat wordt dan is de auto te gast en is het 
duidelijk dat deze ruim baan aan fietsers dient te geven.  
 
Wij hebben hierover de volgende concrete vragen: 
1. Wanneer staat eerdergenoemd deel van de Oostwal in Warmenhuizen ingepland voor groot 
onderhoud? 
1.a Neemt u op dat moment ook de overweging mee om de straat in te richten als fietsstraat? En zo 
nee, waarom niet? 
1.b Wat zijn de eventuele meer- of minderkosten zijn van de aanleg van een fietsstraat op het 
moment van groot onderhoud? 
 
2. Als het groot onderhoud nog lang op zich laat wachten, wat zijn dan de mogelijkheden om eerder 
van de straat een fietsstraat te maken?  
2.a Wat zijn hiervan de kosten? 
 
Alvast bedankt voor uw beantwoording.  

 
Met vriendelijke groet, 

 
Bram Broersen  
Fractie CDA Schagen 
 

 


